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Moderator / Speaker

13:45-17:15

13:45-14:55 主持人Moderator：Sharifah Halimah Jaafar, Regina Tan-Espiritu

13:45-14:05
My Surgical Management of Large Uterine Fibroids (> 1 kg)- from Non-Invasive to Open
Surgery.
大子宫肌瘤（＞1kg）的手术管理——从无创到开腹手术

Felix Wong

14:10-14:30
Laparoscopic Hysterectomy in Challenging Cases.
复杂病例的腹腔镜子宫切除术

Aun Korn

14:35-14:55
Laparoscopic Myomectomy - Past, Present, Future.
腹腔镜子宫肌瘤剔除术——过去、现在、未来 Mitsuru Shiota

15:00-16:10 主持人Moderator：Yu Chang

15:00-15:20
The Tgmet Bag Innovation.
tgmet取物袋创新 Korakot Sirimai

15:25-15:45
How to Remove Myoma (Lasmar score >7) by Hysteroscopy-Experience from Fuxing
Hospital.
如何通过宫腔镜切除Lasmar评分＞7的肌瘤——来自复兴医院的经验

黄晓武

Xiao-Wu Huang

15:50-16:10
Strategies for Hysteroscopic Resection of Difficult Uterine Myomas.
宫腔镜下困难子宫肌瘤切除的策略

龚晓明

Xiao-Ming Gong

16:15-17:15 Oral Presentation (口头发言） 主持人Moderator：Cheng-Yu Long

16:15-16:25

Multiple Uterine Leiomyomas with Fumarate Hydratase Deficiency(FH-d) and Risk of
Hereditary Leiomyomatosis and Renal Cell Carcinoma (HLRCC) Syndrome: A Case Report
with missense mutation.
伴延胡索酸水合酶缺乏（FH - d）的多发性子宫肌瘤及遗传性平滑肌瘤病和肾细胞癌（
HLRCC）综合征风险：1例错义突变病例报告

葛蓓蕾

Bei-Lei Ge

16:25-16:35
Robotic Myomectomy in a 22-Week Size Uterus: Challenges and Learning Reflections from
a Junior Robotic Surgeon.
22周大小子宫的机器人子宫肌瘤剔除术：初级机器人外科医生的挑战与学习反思

Hui-Min Ang

16:35-16:45
Mastering Difficult Bladder Dissection in Total Laparoscopic Hysterectomy.
掌握全腹腔镜子宫切除术中困难的膀胱分离操作

Lior Levy

16:45-16:55
Development of Two Deep Learning Models Using Different Approaches for Dissection
Recognition in Total Laparoscopic Hysterectomy.
基于不同方法开发两种深度学习模型用于全腹腔镜子宫切除术中的解剖识别

Risa Takai

16:55-17:05
Artificial Intelligence Recognition Model for the Retraction Quality Objective Evaluation
for Total Laparoscopic Hysterectomy.
用于全腹腔镜子宫切除术牵拉质量客观评估的人工智能识别模型

Nao Baba

17:05-17:15
Lessons from the Leaders:  A Qualitative Study on The Evolution of the Training and
Credentialing  for Gynecologic Endoscopy in the Philippine Setting.
领导者经验：一项定性研究，探讨菲律宾妇科内窥镜培训和认证的发展演变

Angela G. Sison-Aguilar
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